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2022 was wederom een bijzonder en bewogen jaar te noemen. Eenerzijds door de aanhoudende 
Coronaperikelen, die ons gedurende het eerste kwartaal toch nog steeds beperkten in onze 
mogelijkheden. Daarnaast door de oorlog in Oekraine, waarvan wij ook indirect de gevolgen 
ondervonden.  

Anderzijds hebben we de meeste activiteiten en toernooien weer kunnen organiseren en in 2022 ons 
50-jarig jubileum gevierd en wel in het eerste weekend van juli. Niet alleen de mijlpaal van 50 jaar is 
noemenswaardig, maar zeker ook de manier waarop we dit gevierd hebben, met een gevarieerd 
programma, enthousiaste deelnemers en gasten en schitterend weer.  

Bestuurlijk was 2022 ook wel een bewogen jaar te noemen. Zo hebben we van een aantal 
bestuursleden (te weten Dia, Mark en Annie) afscheid genomen, nadat zij zich jarenlang ingezet 
hebben voor de club. Maar was dit ook het jaar waarin we enkele nieuwkomers hebben kunnen 
verwelkomen (te weten Paul, Anita, Chantal en meest recentelijk Sam). Zij zijn tijdens de ALV 2022 en 
een ingelaste ALV 2022 gekozen als bestuurslid. 

Ook in 2022 een behoorlijke, maar noodzakelijke investering: de vervanging van vier van de zeven 
kunstgrasbanen. Vanwege het droge weer duurde het even voordat de banen “goed bespeelbaar” 
waren, maar het eindresultaat mag er zijn. We kunnen hiermee weer jaren vooruit. 

Zoals eerder gezegd hebben we gelukkig wel weer de normale activiteiten kunnen oppakken. Hierbij 
een verslag van de TC over de activiteiten: 

Jaarverslag TC 2022 
Clubkampioenschappen 2022: 

In maart gelukkig weer het eerste toernooi na een lockdown-periode. De enkel en mix/gemengd-
dubbel Clubkampioenschappen hebben toen plaatsgevonden en in september de heren- en 
damesdubbels. Een gesplitst kampioenschap, om zo de leden de mogelijkheid te geven om in 
meerdere onderdelen mee te doen. Het aantal deelnemers viel helaas nog wat tegen, maar de 
wedstrijden waren er niet minder spannend om. Een mooie herstart van een toch wel intern 
prestigieus kampioenschap te noemen. 

De kampioenen van 2022 zijn geworden: Ton Ketelaars (HE), Karin Goldhoorn (DE), Marc den Brok en 
Jos van Dolleweerd (HD), Nelly van Lith en Sigrid Theunissen (DD).  

Transrijn/Flexibility toernooi 

Ook kon gelukkig dit “open-toernooi”, gesponsord door twee van onze leden (Annemarie en Paul) 
weer plaatsvinden. Met mooi weer en leuke deelnemers een geslaagd toernooi te noemen. Echter 
hier ook helaas een wat tegenvallend deelnemersaantal.  

50-jarig Jubileum 

Op 26 januari bestond “onze vereniging” officieel 50 jaar. Om dit heugelijk jubileum wat meer glans 
te geven, was er besloten om de festiviteiten in de zomer plaats te laten vinden, en wel op 1, 2 en 3 
juli. De jubileum-commissie had een gevarieerd programma in elkaar gezet met op vrijdagavond een 
husselavond voor zowel de jeugdleden en seniorleden. Op zaterdagochtend een 50+ toernooi met 
een afsluitende lunch. Voor de jeugd afwisselende sport & spel activiteiten. ’s-Middags een heuse 
tennis-clinic met oud-prof Sjeng Schalken en verschillende tennistrainers/begeleiders! Verschillende 
groepjes kregen per toerbeurt les van Schalken of van een andere trainer. Als klap op de vuurpijl een 
demonstratiewedstrijd van Sjeng Schalken en een regionale topper. 
Na al dit spektakel een gezellige feestavond in de kantine met DJ en een loterij. Op zondag was er 
een heerlijke brunch voor en met onze sponsoren met aansluitend een receptie voor genodigden. 
Al met al een geslaagd jubileum-weekend waarbij het weer ons meer dan goed gezind was. Een groot 
compliment voor de jubileum-commissie voor de organisatie en begeleiding en natuurlijk voor alle 
enthousiaste deelnemers. 



Vrijwilligersdag  

Zaterdag 8 oktober eindelijk ook weer een vrijwilligersdag. Onze vrijwilligers waren uitgenodigd bij 
Bierbrouwerij Oijen om daar na ontvangst met koffie/thee en gebak, een mooie wandeling in de 
omgeving te maken. De groep wandelaars splitste zich in verschillende (snelheids) groepjes, maar 
uiteindelijk lukte het elke groep om de route te lopen en het eindpunt te bereiken. De inzet werd 
beloond met een heerlijke lunch en de mogelijkheid om de lokale lekkernijen te proberen. 

Een gezellige samenkomst voor een groep fantastische vrijwilligers, want zonder vrijwilligers is onze 
club nergens! 

Stap-in tennis 2022 

Vanaf zondag 2 oktober heeft een nieuwe (kleine) groep tennissers deelgenomen aan de “stap-in” 
tennislessen. Minder dan voorgaande jaren, maar wel een enthousiaste groep spelers die we als 
nieuwe leden hebben kunnen verwelkomen. 

Sinterklaasavond 

Op woensdag 30 november gelukkig weer een jeugdactiviteit: de Sinterklaasavond. Op deze avond 
waren er 12 kinderen in de leeftijd van 6-8 jaar en 2 tennis-Pieten aanwezig. Onder begeleiding van 
Jeugd-commissielid Luuk werden er eerst verschillende warming up oefeningen op de baan gedaan, 
waarna er diverse andere tennis-gerelateerde spellen uit de hoge hoed werden getoverd. 
Tussendoor werden de kinderen voorzien van de nodige suikers, in de vorm van snoepgoed, en 
limonade. Mooi om te zien hoe fanatiek en enthousiast onze jeugd (en de Pieten) zijn! 

Deze inzet werd uiteindelijk beloond met een lekker bordje friet en snacks. Ook waren ondertussen 
de 12+ jeugdleden aangeschoven. Alle jeugdleden werden vervolgens verrast met een presentje. 

De “kleintjes” die wilden, konden nog wat tennissen en de “groteren” gingen de baan op voor hun 
warming up en tennis-spellen.  

Kort samengevat een geslaagde avond, waarmee we onze jeugd op een leuke en gezellige manier 
laten kennismaken met tennis en met onze vereniging. 

Al met al en gelukkig weer een “normaler” TC jaar met tal van standaard en speciale activiteiten. 
Helaas ook een paar afgelaste activiteiten vanwege een gebrek aan animo. Hopelijk zal dat volgend 
jaar beter zijn, want een activiteit is niets zonder enthousiaste deelnemers. 

 
Na 15 jaar trouwe dienst, hebben we in september 2022 afscheid genomen van ons oude meubilair 
in de kantine. Met het nieuwe meubilair hebben we weer een frissere en modernere uitstraling en 
kunnen we weer een aantal jaren vooruit. 

Helaas was dit jaar, buiten tennis om, ook een bijzonder jaar. Vanwege de gebeurtenissen in de 
Wereld en de daaruitvolgende economische situatie. Deze situatie met vele prijsverhogingen raakte 
niet alleen onze leden persoonlijk, maar dus ook onze club als geheel. Met name de energiekosten 
zijn enorm gestegen. Hierom is besloten om in duurzame systemen te gaan investeren, zodat we de 
verbruikskosten kunnen verminderen. 

Ook het teruggelopen ledenaantal in december, is naast een aantal geblesseerden, wellicht mede 
veroorzaakt door de economische malaise.  

Samengevat: een allesbehalve saai jaar, maar we hebben er ons toch weer prima doorheen geslagen. 
Op naar een nieuw jaar met nieuwe uitdagingen! 

 

Groeten namens de voorzitter, 

Harold van Tooren 


